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Wloclawek 25.09.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracan sig z uprzejm? proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Osiedla KazimierzaWielkiego o remont ulicy Plockiej od ulicy

Zielnej do ulicy Granicznej. Z uwagi na drtiry ruch tranzytowy naleZy

zastosowad tzw. asfalt wyciszaj4cy- niweluj4cy nadmierny halas'

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie'

Zpowalatiem

jilo^a,(^- pl*tc.w.-


